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Hej! 
Jag har ett fritidshus i Bräcke kommun, Mälgåsen. Jag har sedan jag köpte stugan undrat över 
hastighetsbegränsningen utanför. När man når byn Mälgåsen sänks hastigheten till 80 km/h, men innan man passerat 
alla permanenta boenden och fritidshus höjs den till 100 km/h. För mig är det inte förståeligt och det blir tydligt att 
det handlar om framförallt tre saker.

1. Säkerhet
Att köra ut med bil, framförallt vänstersväng, på en väg där man kör minst 100 km/h är riskabelt. På vintern påverkas 
sikten av höga snödrivor och på sommaren av grönskande träd och högt gräs innan det klipps ner. 

2. Klimatpåverkan
Att öka hastigheten från 80 km/h till 100 km/h för att köra knappt två km till Stavre och sen sänka till 80 km/h igen 
är för mig inte miljövänligt. Vi vet alla att utsläppen ökar när vi ökar farten på våra bilar. 

3. Buller
Lägre hastighet ger mindre buller för de som bor nära en väg.

Jag kontaktade trafiksäkerhetsverket gällande den här frågan och de hänvisade mig till Länsstyrelsen. 

Min fråga är varför ni väljer att ha en hastighetsbegränsning på 100 km/h när byn inte är slut utan det finns boenden 
nära vägen?  

Jag hoppas få svar på min fråga men framförallt skulle jag önska att ni tänker igenom det och sänker farten mellan 
Mälgåsen och Stavre till 80 km/h. Vi vill alla ha säkra vägar och göra det vi kan för att att inte påverka vår miljö mer 
än nödvändigt. 

Med vänlig hälsning 
Eva Sundholm 
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